
Antsla Vallavolikogu

P R O T O K O L L

Antsla 6. oktoober 2017 nr 9

Algus kell 13.30, lõpp kell 14.00

Istungi juhataja: volikogu esimees Kurmet Müürsepp
Protokollija: sekretär-registripidaja Helle Savi
Osa võttis 13 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud protokollile).

Kutsutud: vallavanem Merike Prätz, vallasekretär Tiina Vares, pearaamatupidaja Eve Sikk ja 
majandusspetsialist Avo Kirsbaum.

Istungi juhataja pani hääletusele väljasaadetud päevakorra.
Päevakorra kinnitamise poolt hääletas 13 volikogu liiget. 

Päevakord:

1. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 4 kehtestatud „Antsla valla ametiasutuse 
hallatavate asutuste personali koosseisud, töötasustamise alused ja töötasumäärad” lisa 2 
muutmine
Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem

2. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 3 kehtestatud „Antsla Vallavalitsuse 
palgajuhend” lisa muutmine
Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem

3. Antsla Vallavolikogu 21. setsembri 2016. a otsusega nr 71 kinnitatud „Antsla valla ja Urvaste 
valla ühinemislepingu ja selle lisade kinnitamine” muutmine
Ettekandja: Kurmet Müürsepp, volikogu esimees

4. Nõusoleku andmine lepingu sõlmimiseks
Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist
Kaasettekandja: Kurmet Müürsepp, volikogu esimees

5. Informatsioon reservfondi suunamisest
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

6. Muud küsimused



1. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 4 kehtestatud „Antsla valla 
ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisud, töötasustamise alused ja 
töötasumäärad” lisa 2 muutmine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz.
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku tõsta Antsla valla hallatavate asutuste töötajate 
töötasumäärasid igas palgagrupis 100 eurot, kuna mitmete töötajate töötasud on jõudnud 
maksimum tasemeni. V palgagrupis, kus on juhid, tõsta töötasumäärasid 200 eurot. See on 
põhjendatud eelkõige pedagoogide palkade tõusuga. Vallavalitsuse seisukoht on, et direktori 
töötasu peaks olema 1,6 või 1,7 korda pedagoogide töötasust kõrgem. 
Muusikakooli õpetaja on viidud III grupist IV gruppi.

Kaia Pruuli: Ettepanek on viia KSK juhataja III palgagrupist IV palgagruppi, kuna tegemist on 
vastutust nõudva ametikohaga. 
 
Istungi juhataja pani Kaia Pruuli ettepaneku hääletusele.
Ettepaneku poolt hääletas 12 volikogu liiget, erapooletuks jäi 1 volikogu liige. 

Rando Treimuth: Kas need palgagrupid ja töötasumäärad saab vajadusel uuesti üle vaadata?
Kurmet Müürsepp: Saab küll. Arvatavasti jaanuari või veebruari kuus tuleb need uuesti üle 
vaadata. 

Merike  Prätz: Muudatus on vajalik selleks, et hallatavad asutused saaksid hakata oma eelarvet 
kavandama.

Istungi juhataja pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a 
määrusega nr 4 kehtestatud „Antsla valla ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisud, 
töötasustamise alused ja töötasumäärad” lisa 2 muutmine” koos tehtud muudatusega.
Poolt hääletas 13 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 4 
kehtestatud „Antsla valla ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisud, töötasustamise 
alused ja töötasumäärad” lisa 2 muutmine” määrusena nr 16.

2. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 3 kehtestatud „Antsla Vallavalitsuse 
palgajuhend” lisa muutmine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku muuta Antsla Vallavalitsuse palgajuhendit, kuna eelmisel 
istungil koosseisudesse lisatud haljastustööline ei ole lisatud palgagruppi. 
Lisada I palgagruppi haljastustööline ning viia II grupist III gruppi haljastusspetsialist.  
Palgatasemed jäävad samaks, kuna määrust sai muudetud 2016. aastal.

Istungi juhataja pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a 
määrusega nr 3 kehtestatud „Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” lisa muutmine” .
Poolt hääletas 13 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „ Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 3 
kehtestatud „Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” lisa muutmine ” määrusena nr 17.



3. Antsla Vallavolikogu 21. setsembri 2016. a otsusega nr 71 kinnitatud „Antsla valla ja 
Urvaste valla ühinemislepingu ja selle lisade kinnitamine” muutmine

Ettekandega esines vallavolikogu esimees Kurmet Müürsepp ja tutvustas otsuse eelnõu sisu ning 
Antsla  valla ja Urvaste valla ühinemislepingu punkti 4.7 muutmise kohta avaliku väljapaneku 
raames tehtud ettepanekute ja nende läbivaatamise õiendi sisu.

Volikogu liikmetel ettekandjale küsimusi ei olnud.

Ettepanek on kinnitada Antsla valla ja Urvaste valla ühinemisel moodustuva uue 
omavalitsusüksuse „Antsla vald” sümboolikaks Urvaste vallas kehtinud sümboolika.
Ettpaneku poolt hääletas 13 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 21. setsembri 2016. a otsusega nr 71 
kinnitatud „Antsla valla ja Urvaste valla ühinemislepingu ja selle lisade kinnitamine” muutmine ” 
otsusena nr 42.

4. Nõusoleku andmine lepingu sõlmimiseks

Ettekandega esines majandusspetsalist Avo Kirsbaum.
Antsla Vallavalitsus viis läbi riigihanke „Tsooru Rahvamaja saali rekonstrueerimine”. Hanke 
tulemusena laekus kolm pakkumist:
1. Kamo Ehitus OÜ -116 280 eurot
2. Tarvaprojekt OÜ - 80 011,20 eurot;
3. OÜ Agretten - 91 686 eurot.

Antsla valla eelarvesse on planeeritud Tsooru Rahvamaja saali renoveerimiseks 75 000 eurot. 
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku, lubada sõlmida hankeleping „Tsooru Rahvamaja saali 
rekonstrueerimine” edukaks tunnistatud pakkujaga summas kuni 92 000 eurot. 
Antsla Vallavalitsuse liikmete arvamuse kohaselt kõige madalam pakkumine ei kvalifitseeru, 
sellepärast osutus valituks OÜ Agretten, kes tegi pakkumise summas 91 686 eurot. 
Puuduolevad vahendid  vastavalt pakkumustele plaanitakse leida reservfondist ja 2017. a. eelarve 
kulude ümberpaigutusest.
Projekti raames uuendatakse Tsooru Rahvamaja saal, mille käigus uuendatakse saal koos 
tehnosüsteemidega (küttesüsteem ja elekter). 

Kaia Pruuli: Miks kõige odavam pakkumine ei kvalifitseerunud?
Merike Prätz: Pakkumine oli puudulik. Osad kuluread on märkimata.

Kaasettekandja Kurmet Müürsepp: Kevadel toimunud arutelude ajal sai pakutud, et tööde 
teostamine sügisel võib olla soodsam ja nii ongi, tööde teostamine on odavam 10 000 eurot. 
Eelarvest ja reservfondist tuleb leida 17 000 eurot lisaks, et tööd saaksid tehtud. 

Rando Treimuth: Kui kaua töid teostatakse?
Avo Kirsbaum: 2017. aasta lõpuks peaksid tööd olema lõpetatud.

Volikogu liikmetel ettekandjale küsimusi ei olnud.

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Nõusoleku andmine lepingu sõlmimiseks” .
Poolt hääletas 13 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.



Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Nõusoleku andmine lepingu sõlmimiseks” otsusena nr 43.

5. Informatsioon reservfondi suunamisest

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Reservfondi suunatud ei ole. 

Kurmet Müürsepp Helle Savi
volikogu esimees protokollija


